
 

Informační, kulturní, rozvojová a školská komise 

při MěÚ Plasy 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ KOMISE DNE 15. 9. 2009 
 

           
1. Účastníci: K. Mařík, J. Řezáč, J. Čiháková, O. Střihavková, E. Kamenická, Z. Stehlík,  

                 I. Kornatovský, P. Kolář 

 

Hosté: E. Sebránková, Š. Růžková 

 

2. Omluveni: L. Mašková, M. Laláková, P. Větrovec, P. Škop, 

 

            3.   Program: -   zahájení 

                                  -   kontrola zápisu z min. zasedání 

                                  -   pouť 2009 

                                  -   Osobnost roku 2010 

                                  -   ITEP 2009 a Regiontour 2010 

                                  -   propagační materiály 2010 

                                  -   diskuze 

                                  -   závěr 

 

  Body jednání: 
 

I. Zahájení provedl K. Mařík. 

II. Kontrola zápisu ze zasedání IKRŠKu dne 9. 6. 2009: provedl K. Mařík 

III. Pouť 2009 – K. Mařík ze svého pohledu zhodnotil průběh letošní pouti, která proběhla 

netradičně mimo hlavní silnici. Ukázalo se, že v případě příznivého počasí je pořádání 

pouti v areálu Velká louka možné a pro atrakce i stánky výhodné – všichni mají stejné 

podmínky, bezpečnost všech účastníků je lepší než u I/27. Též nedošlo k tříštění zvuků při 

sobotním odpoledním programu i večerní zábavě. Počet návštěvníků při odpoledním 

programu byl cca 300 lidí. Ukazuje se, že příští program je třeba směrovat na střední a 

starší generaci. Večerní zábavu navštívilo 1.200 návštěvníků, skupina Repelent i v tomto 

zajistila výborný program včetně ozvučení. Staročeský jarmark před klášterem zajišťovalo 

o. s. Plaská lilie. Kulturní program byl vyvážený pro malé i velké diváky. Bohužel ubylo 

řemeslných stánků zřejmě z důvodu malého zájmu ze strany spotřebitelů (málo prodávají). 

Dalším důvodem, který p. Urban uvedl je, že řemeslné stánky nedodrželi příslib o účasti na 

pouti. O. s. Plaská lilie nesplnilo podmínky vyúčtování fin. příspěvku, nepředložili 

podklady pro nákladovou položku do 14 dnů po skončení akce. Proto byla poslána 

ekonomkou písemná upomínka p. Ladislavu Urbanovi.  

Po letošních zkušenostech se ještě zlepší rozmístění jednotlivých stánků na Velké louce.  

Komise již připravuje program na rok 2010. Z řad členů komise nebyly vzneseny žádné 

připomínky, kromě e-mailu p. Škopa: na plakáty doplnit časy vystoupení jednotlivých 

umělců. 

E. Sebránková znovu apelovala na havarijní stav klubovny na Velké louce, je nutná 

oprava klubovny, která má sloužit jako zázemí pro velké kulturní akce! 

K. Mařík - připravuje se hrubé ocenění nákladů na celkovou rekonstrukci včetně 



zastřešení podia. V současné době je také havarijní stav střechy klubovny, proto je potřeba 

nouzová oprava, výměna eternitových desek. 

 

  

IV. Osobnost roku 2010 –  Koncert by mohl být 15. května 2010 v zámeckém sálu – po 

dohodě s NTM, při doprovodném programu by mohl vystoupit Brass Band – zajistí E. 

Sebránková. 

Komise doporučuje reedici publikace O duši plaských hodin (autor R. Drozda) v nákladu 

1.000 ks – zajistí E. Sebránková. 

V. ITEP 2009 a Regiontour 2010 – potvrzena účast na obou veletrzích za město  

a mikroregionu Dolní Střela.. 

VI. Propagační materiály 2010 – dle finančních prostředků z rozpočtu města a příp. 

sponzorských darů. 

VII. Diskuze:  

E. Sebránková – kulturní projekt v roce 2010: rok architektury a techniky – Osobnost 

roku (R. Drozda), ETP – publikace o rodáku A. Wiehlovi (architekt), autor PhDr. Irena 

Bukačová, spolupráce s NTM – Mgr. Pavel Kodera a Veteran Car Clubem při akci Radyně 

– p. Čečil. 

Dále informovala o zabezpečení výstavní síně plaské litiny pomocí EZS – firma CBS G3, 

Kralovice. Na zabezpečení byla získána dotace od MK ČR v částce 16.000 Kč. 

J. Čiháková navrhuje v roce 2010 ocenit P. Holotu (narozeniny 15. 8.), rodáka z Nebřezin  

a uspořádat výstavu jeho obrazů v zámeckém sálu. Obrazy by bylo nutné zapůjčit od 

soukromých sběratelů a pojistit je.  

              Komise doporučuje p. Čihákové, aby zjistila možnosti konání této výstavy, včetně  

              pojištění a vypůjčení obrazů a podle podmínek komise rozhodne, jestli výstava bude  

              možné zrealizovat. 

              Dále p. Ćiháková upozornila na to, že v roce 2010 uplyne 140 let od úmrtí a 190 let od  

              narození nebřezinského sochaře V. Levého. Také pozvala členy komise na 

              Svatováclavskou pouť v Lomanech. 

              Studna v Černé jámě je správně opravena – Lesy ČR s. p. 

              K roku architektury a techniky – rakety a vynálezy Ludvíka Očenáška. 

              Š. Růžková pozvala na Indiánské setkání 10. října na Velké louce a na Drakiádu 28. října  

              na letišti v Plasích. 

              Pavel Kolář informoval o velmi pěkném úspěchu mladých hasičů, kteří v Mezinárodní  

              soutěži v has. technice v Ostravě obsadili 19. místo z celkového počtu 50 družstev!  

              I v soutěži Západočeská has. liga v Horním Hradišti se naši hasiči umístili na předních 

              místech. Tábor mladých hasičů proběhl v pořádku v Kožlanech. 

              K. Mařík – silvestrovské setkání 2009 znovu proběhne před restaurantem Rudolf II., bude  

              zajištěn ohňostroj v ceně 10.000 Kč – K. Mařík, E. Sebránková domluví vše s P.  

              Neumannem. 

               

 

           

   

 

Příští schůzka IKRŠK se uskuteční 8. prosince 2009 v 17,00 hod v DDM Radovánek Plasy. 

 

 

 

Zapsali: K. Mařík, E. Sebránková dne 25. 9. 2009. 


